

Title (en)

Deep drawing machine for making, filling and closing containers from a thermoplastic web intermittently fed by a conveyor.

Title (de)

Tiefziehmaschine zum Formen, Füllen und Verschliessen von Behältern aus einer mittels einer Fördereinrichtung taktweise transportierten thermoplastischen Kunststofffolienbahn.

Title (fr)

Machine d'emboutissage pour la formation, le remplissage et la fermeture de récipients à partir d'une bande thermoplastique alimentée de façon intermittente par un conveyeur.

Publication

EP 0492140 A2 19920701 (DE)

Application

EP 91119927 A 19911122

Priority

DE 4037254 A 19901123

Abstract (en)

The invention relates to a deep-drawing machine suitable for moulding, filling and closing containers from a thermoplastic web (1) intermittently fed by means of a conveying device, having a moulding station (3), a filling station (6) as well as a closing and punching station (11), in which the moulding station is arranged ahead of the filling station, as a separate constructional unit, suitable for low-germ or aseptic filling of the containers, and/or is provided with a conveying device (4) of its own which is driven synchronously with a separate conveying device (13) of the closing and punching station (11). By the means according to the invention, a deep-drawing machine is obtained which is distinguished by a simplified and inexpensive construction with the possibility of a varied configuration as standard, low-germ or aseptic machine and which can be easily and optimally cleaned and/or sterilised. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine zum Formen, Füllen und Verschließen von Behältern aus einer mittels einer Fördereinrichtung taktweise transportierten thermoplastischen Kunststofffolienbahn (1) geeignete Tiefziehmaschine mit einer Formstation (3), einer Füllstation (6) sowie einer Verschließ- und Stanzstation (11), bei der die Formstation der zum keimarmen oder aseptischen Abfüllen der Behälter geeigneten Füllstation als separate Baueinheit vorgeschaltet und/oder mit einer eigenen Fördereinrichtung (4) versehen ist, die zu einer separaten Fördereinrichtung (13) der Verschließ- und Stanzstation (11) synchron angetrieben ist. Mit den Mitteln nach der Erfindung erhält man eine Tiefziehmaschine, die sich durch einen vereinfachten und preiswerten Aufbau mit der Möglichkeit einer vielfältigen Konfiguration als Standard, Keimarm- oder Aseptik-Maschine auszeichnet und die sich leicht und optimal reinigen und/oder sterilisieren lässt. <IMAGE>

IPC 1-7

B65B 55/02

IPC 8 full level

B65B 55/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 55/025 (2013.01)

Cited by

DE19504558A1; EP1391387A3; DE10030458B4; DE10030458A1; US8707663B2; US6338235B1; WO2008000376A1; JP2009541167A

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0492140 A2 19920701; EP 0492140 A3 19920916; DE 4037254 A1 19920527; DE 4037254 C2 19921008

DOCDB simple family (application)

EP 91119927 A 19911122; DE 4037254 A 19901123